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 نجمه خدمتی تیرانـــداز ملی پوش، جام جهانی 
مونیخ را حقـــش می داند. هر چند اعزام نشـــد، 
حتـــی بـــا هزینـــه شـــخصی. بـــا اینکـــه خیلی ها 
معتقدنـــد او افت کرده و حاشیه ســـاز شـــده اما 
خـــودش قبـــول نـــدارد. او می گویـــد: »حالا کل 

تیراندازی زیر ســـؤال اســـت.«
 

چطور اسم تو از تیم برای جام جهانی مونیخ 
خط خورد؟

من از اول اســـمم در لیست بود و برای رفتن ویزای 
شـــینگن لازم بود و وقتی ویزاهـــا آمد، یک روز قبل 
از رفتـــن مـــرا خط زدنـــد. در حالی کـــه رکوردهایم 
در رکوردگیری و مســـابقات برون مرزی مشـــخص 
اســـت. وقتی پیگیر شـــدم دبیر فدراســـیون گفت 
تنهـــا تیرانـــدازان المپیکـــی اعزام می شـــوند، من 
گفتـــم پـــس دو تیرانـــداز آقا بـــرای چـــه می روند؟ 
گفتنـــد، لحظـــه آخـــر اضافـــه کردیـــم. مـــن حتی 
خواســـتم با هزینه شـــخصی بـــروم، بازهـــم قبول 
نکردنـــد. حتی پاســـپورتم را نگه داشـــتند و به آنها 
گفتم شـــاید بخواهم با خانواده ســـفر بروم اما آن 
را ندادنـــد. در حالـــی کـــه من اگر می خواســـتم به 

کشـــور دیگری بروم، قبـــاً می رفتم.
 تو قبلاً از کشورهای دیگر پیشنهاد تغییر 

تابعیت داشتی؟
هســـتم،  ملی پـــوش  کـــه  ســـالی   12 در  مـــن 

پیشـــنهادات زیادی از کشـــورهای دیگر داشتم اما 
همیشـــه جوابم بـــه آنها نـــه بود چرا که دوســـت 
داشـــتم در ایران باشـــم و بـــرای بالا بـــردن پرچم 
کشـــورم مســـابقه دهم. حالا هم منتظـــر جواب 
بـــا دلیل فنی هســـتم چون رکورد خفیـــف و بادی 
ایران به نام من اســـت و سال هاســـت کســـی آن 

را نزده اســـت.
اما خیلی ها معتقدند که نجمه خدمتی بعد از 

المپیک توکیو افت شدیدی کرده. چرا؟
همه ورزشـــکاران افت می کنند. همـــه قهرمانان 
زمانی در اوج هســـتند و مدال می گیرند، بعد هم 
مدتی ممکن اســـت افت کنند. من همیشـــه در 
انتخابی هـــا جزو نفـــرات برتر اول تا ســـوم بودم. 
هیچ وقـــت در هیـــچ اعزامـــی برای مـــن تبعیض 
قائل نشـــدند یا ســـفری را به من هدیـــه ندادند.

در واقـــع حالا نـــه من، کـــه نتایـــج کل تیراندازی 
زیـــر ســـؤال اســـت. تیرانـــدازی قبـــاً در خیلی از 
مســـابقات مـــدال آور بـــود، امـــا حـــالا کـــه مدال 

نمی گیـــرد، قطعاً مشـــکلی وجـــود دارد.
چه مشکلی؟

تبعیضاتی کـــه قائل می شـــوند. من در یکســـری 
از مســـابقات تیرانـــداز ذخیره بودم، مثـــاً اگر در 
اندونـــزی جـــزو ترکیب اصلـــی بودم، هـــم مدال 
انفـــرادی می گرفتـــم و هـــم مـــدال تیمـــی از برنز 
به نقـــره یا طا می رســـید و ســـهمیه المپیک هم 
روی شـــاخش بود. من بعد از آن سهمیه مسابقه 
خفیـــف را بـــا اختـــاف کـــم از دســـت دادم. در 
انتخابی المپیک برزیل با رکورد عالی فینالیست 
شـــدم و حتی رکـــورد بین المللی ایـــران را زدم اما 
فدراســـیون خبـــرش را با تأخیر روی ســـایت زد یا 
یکســـری خبرها را اصاً روی ســـایت هم منتشـــر 

نکرد. نمی دانـــم چرا؟

حقوق نمی گیرم، درآمدم از شبکه اجتماعی است

خدمتی: ما تیراندازان نباشیم، مسئولان فدراسیون هم نیستند

 انتشار عکس ها و فیلم پرواز با بالگرد دور 
مجسمه مسیح ریو، حاشیه ساز شد.

حاشـــیه را خودشـــان درســـت کردنـــد. مـــن 
برای مـــردم مدال می گیـــرم. مســـئولان باید 
کنار ورزشـــکار باشند تا وظیفه شـــان را انجام 
دهنـــد. ما تیراندازان نباشـــیم مســـئولان هم 
نیســـتند. مـــا بـــا حضور سرپرســـت تیـــم روز 
آخـــر ســـفر در برزیل بـــا توری که فدراســـیون 
خـــودش گرفت، به گـــردش رفتیـــم. معمولاً 
همـــه ورزشـــکاران می رونـــد اما اصـــاً حرف و 
حدیثـــی درســـت نمی شـــود. مـــن در برزیل 

بهترین نتیجه را بین تیرانـــدازان تفنگ ایران 
گرفتم. کســـی نمی تواند مرا زیر ســـؤال ببرد، 
کل تیم تیراندازی زیر ســـؤال است. هیچ کس 
همیشـــه در اوج یا مدال آور نیســـت، خیلی ها 
در عکس بودند. این حاشیه ســـازی برای من 
که سالیان ســـال بدون حاشیه برای تیم ملی 

کار کرده ام، اصاً درســـت نیســـت.
چرا این حاشیه ها برای تو درست شده؟

مـــن هیـــچ پارتـــی نداشـــته ام و هیچ کـــدام از 
رؤسای فدراســـیون پارتی من نبوده اند اما انگار 
باید پارتی باشـــد تا پشتت به کســـی گرم باشد.

حرفی مانده؟
مـــن همـــه وقتـــم را کامـــاً بـــرای تیرانـــدازی 
می گـــذارم، در تهـــران تنها زندگـــی می کنم و 
درآمدم هم از شـــبکه اجتماعی ام است. من 
8-7 ماهـــی اســـت کـــه از فدراســـیون حقوق 
نگرفتـــه ام، وقتـــی پشـــتوانه مالی نـــدارم، کار 
برایـــم ســـخت می شـــود و نمی توانـــم همـــه 
تمرکـــزم را روی تمریـــن بگـــذارم. چـــرا بایـــد 
ورزشـــکار را در شـــرایط ســـخت بگذارند؟ اما 
بـــا همـــه ســـختی ها بهتـــر از بقیه بچه هـــا کار 

کرده ام.
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علی لبیب رکابزن برنزی جوان در آســـیا، 
به المپیک 2024 پاریس نزدیک تر شـــد.

هرچنـــد فدراســـیون دوچرخه ســـواری، 
امروز بعـــد از مســـابقه اســـتقامت جاده 
مردان آســـیا رکابزن المپیکـــی را به کمیته 
ملـــی المپیـــک معرفـــی می کند امـــا علی 
لبیـــب نفـــر چهـــارم بازی هـــای آســـیایی 
هانگـــژو و رکابـــزن برنزی قهرمانی آســـیا، 
به گفته رسول اســـدی رئیس فدراسیون 
شانس بیشـــتری دارد: »ما به کمیته ملی 
المپیـــک قـــول داده ایـــم بعد از مســـابقه 
جاده قهرمانی آســـیا، رکابـــزن المپیکی را 
معرفـــی کنیـــم. بنابراین تا امـــروز و اعام 
نتیجـــه صبـــر می کنیـــم. هـــر چنـــد علی 
لبیـــب بـــه خاطـــر  جوانـــی و نتایجش در 
بازی هـــای آســـیایی و قهرمانـــی آســـیا، 
منطقی ترین انتخاب فدراســـیون است. 
اگـــر انتخاب علی لبیب باشـــد پتانســـیل 
خوبی در او می بینم.« رئیس فدراســـیون 
دوچرخه ســـواری بـــا تـــک مدالـــی کـــه تا 
دیروز نصیـــب رکابزنان در قهرمانی آســـیا 
شـــده، معتقد اســـت هنوز جای کار دارد: 
»نتایج تیم در قهرمانی آســـیا امیدبخش 
هســـت اما هنوز جای کار دارد. به هر حال 
قهرمانی آســـیا یـــک ماه قبـــل از المپیک 
اســـت و از طرفـــی قزاقســـتانی میزبـــان 
بود کـــه تیمـــش در توردوفرانـــس حضور 
دارد. بـــا اینکه بچه ها مـــدال نگرفتند اما 

نتایج امیدوارکننده اســـت. ما در شروع 
راه هســـتیم و کارها خوب انجام می شـــود 
که فکـــر می کنم اگر کارها شـــتاب بگیرد، 
ســـال خوبـــی بـــرای دوچرخـــه ســـواری 
پیش بینی می کنـــم. هم بـــرای دوچرخه 
ســـواری و هم ورزش ایران. خوشـــبختانه 
مـــا از مشـــکاتی کـــه گریبانگیرمـــان بود 
فاصلـــه گرفته ایم. در آســـتانه قـــرارداد با 
اسپانسر برای تأمین تجهیزات هستیم، از 
نظـــر مبارزه با دوپینگ هم شـــرایط خیلی 
بهتری داریم. حتی شرایط فدراسیون در 
فدراســـیون جهانی با پرداخـــت بدهی ها 
بهتـــر شـــده اســـت و همـــکاری بـــا یکـــی 
از مشـــاوران تـــراز اول خارجـــی دنیـــا بـــه 
رکابزنان کمک زیادی کرده اســـت. جدای 
از آن احیـــای تـــور مازنـــدران، برگـــزاری 
مســـابقات بـــرای جوانان در اســـتان های 
یـــزد و تبریـــز هم انگیـــزه زیادی به نســـل 
جدیـــد دوچرخه ســـواری می دهـــد. آرش 
میرباقـــری کـــه در قهرمانی جوانان آســـیا 
پنجم شـــد، هنوز یک ســـال دیگر در این 
رده می توانـــد پا بزنـــد. تدویـــن آیین نامه 
ســـازمان لیـــگ و... نشـــان می دهـــد در 
مســـیر درســـتی قـــرار گرفته ایـــم. قطعـــاً 
شـــک نکنید با این شـــرایط ســـال آینده، 
ســـال خوبی داریم. امیـــدوارم کم کم آثار 
ناکامی هـــای قبل کمرنگ شـــود. هر چند 

ادامه این پروســـه بـــه صبر نیـــاز دارد.«

ایـــران بـــرای  تیـــم ملـــی پاراجـــودوی 
پارالمپیـــک پاریـــس آمـــاده می شـــود. 
در حالـــی کـــه اردوی این تیـــم به تنش 
کشـــیده شـــده و پادرمیانی های کمیته 
ملی پارالمپیک و فدراســـیون نابینایان 
و کـــم بینایـــان هم تـــا به حـــال جواب 
نـــداده اســـت. ســـید میثـــم بنی طبـــا و 
وحید نـــوری در اعتـــراض بـــه عملکرد 
حاج یوســـف زاده اردوی تیـــم ملـــی را از 
چنـــد ماه پیـــش تحریـــم کردنـــد. قرار 
بود این مشـــکل حل شـــود اما نـــه تنها 
حل نشـــد بلکه با اضافه شـــدن موسی 
غامـــی بـــه جمـــع معترضـــان بحـــران 

شـــد. جدی تر 
دو معتـــرض اعـــام کردنـــد اگـــر قـــرار 
باشـــد حاج یوســـف زاده ســـرمربی تیم 
ملـــی بماند، در اردو حاضر نمی شـــوند. 
درخواســـت آنها بـــرای تغییر ســـرمربی 
تیم ملـــی به فدراســـیون نابینایان و کم 
بینایـــان اعام شـــد امـــا جلســـه  آنها و 
مظلومی رئیس فدراســـیون، بی نتیجه 
مانـــد. در نهایـــت کار بـــه کمیتـــه ملی 
پارالمپیک رســـید و جلسه ای هم آنجا با 
حضور مســـئولان کمیته برگزار شد، اما 
درخواست تغییر ســـرمربی را مسئولان 
کمیتـــه وتـــو کردنـــد. ســـعید ســـلگی 
معاونـــت فنـــی کمیته ملـــی پارالمپیک 
دربـــاره ایـــن نشســـت گفـــت: »بحـــث 

زیـــادی در ایـــن نشســـت مطـــرح شـــد 
امـــا تغییـــر ســـرمربی بـــه درخواســـت 
ورزشـــکاران، اقـــدام معقولی نیســـت. 
بـــه همیـــن دلیـــل از آنها خواســـتیم تا 
بـــا تعامـــل در اردوی تیـــم ملـــی حاضر 

» . ند شو
 ایـــن صحبت هـــا در حالی مطرح شـــد 
که نـــه تنهـــا ایـــن دو جـــودوکار در اردو 
حاضـــر نشـــدند بلکـــه موســـی غامی 
جودوکار منهـــای ۹۰ کیلوگـــرم تیم ملی 
هم بـــا ادعـــای بی کیفیتـــی بـــه دو نفر 
دیگـــر اضافه شـــد و بـــه اردو نرفـــت. او 
می گوید: »دوســـت ندارم وارد حاشـــیه 
شـــوم امـــا بعـــد از مســـابقات جهانـــی 
گرجســـتان که اواخر اردیبهشت برگزار 
شـــد، از آن تاریخ تا به امـــروز که حدود 
3 ماه بـــه پارالمپیک پاریس زمان داریم 
اردویی نداشـــتم و حالا اردو در شرایطی 
برگـــزار می شـــود کـــه واقعـــاً بی کیفیت 
اســـت. حتی شـــنیده ام پـــای ۲ حریف 
تمرینـــی کـــه برایـــم آورده انـــد، مصدوم 
اســـت و شـــرایط ایده آلی بـــرای تمرین 
با مـــن ندارنـــد.« ایـــن نشـــان می دهد 
کـــه تاش هـــا بـــرای صلـــح در اردوی 
جودوکارهـــا نه تنهـــا بی نتیجـــه مانده، 
بلکه بحرانی تر هم شـــده است. آن هم 
در حالی کـــه ســـه مانده بـــه پارالمپیک 

مانده اســـت.

نباید تقصیر را گردن فونتانا انداخت

امیری: موفقیت بدون پول نمی شود
امروز رکابزن المپیکی رونمایی می شود

علی لبیب به پاریس نزدیک تر شد
 بحران پاراجودو با تحریم سه نفره

کودتا ادامه دارد

 علوی قهرمان شطرنج 
نوجوانان آسیا شد

مهسا علوی در مســـابقات شطرنج سریع رده های سنی 
آلماتی قزاقســـتان قهرمان شـــد. رقابت های شـــطرنج 
قهرمانی آســـیا با حضـــور نماینده های ایـــران در آلماتی 
قزاقســـتان برگزار شـــد و علوی شـــطرنج باز زیر۱۶سال 
ایـــران توانســـت هـــر هفـــت بـــازی خـــود را با پیـــروزی 
پشـــت ســـر بگذارد و بـــا اقتـــدار قهرمان آســـیا شـــود. 
ملی پوشان کشـــورمان از امروز در مسابقات استاندارد 
مقابل حریفانشـــان دســـت به مهره خواهند شـــد. این 
رقابت هـــا از ۲۱ خرداد تا اول تیر ماه پیگیری می شـــود.

هشتمین اردوی گلبال در تهران
هشـــتمین اردوی تیـــم ملـــی گلبـــال بـــرای بازی های 
پارالمپیـــک پاریس ۲۰۲۴ از دیروز آغاز شـــد. مصطفی 
شـــهبازی، حســـن جعفـــری، محمـــد پرنیـــا، مهـــدی 
خلیـــل   ، نفیسی نســـب ی  مهـــد محمد  ، ســـی عبا
شهریارنســـب، میـــاد ســـوری و نعمت الـــه ســـرافراز 
اردونشـــینانی هســـتند که تا ۲۹ خرداد مـــاه در تهران 

زیـــر نظـــر کادر فنـــی تمریـــن می کنند.
 

 زوم دوربین ها 
روی حجاب شطرنج باز ایران

شـــطرنج باز نونهـــال ایـــران کـــه بـــا حجـــاب کامل در 
رقابت های شـــطرنج آســـیایی شـــرکت کرده بود مورد 
توجه رســـانه های خارجـــی قرار گرفت. ایـــن رقابت ها 
از ۲۱ خـــرداد آغـــاز و تا یـــک تیر مـــاه در شـــهر آلماتی 
ادامه خواهد داشـــت. تیـــم ملی کشـــورمان با حضور 
۱۵ شـــطرنج باز دختر و پســـر از رده های ســـنی ۸ تا ۱۸ 
ســـال در این مســـابقات حاضر شـــده اســـت. یکی از 
مهم ترین ســـوژه های ایـــن دوره از مســـابقات حجاب 
نونهـــال ایرانـــی بـــود که بـــا چادر بـــه عنـــوان حجاب 
برتـــر ایرانی اســـامی در میـــز رقابت حضـــور پیدا کرد. 
حضور اســـماء حســـن پور با حجاب کامل اســـامی در 
مســـابقات آسیایی آلماتی قزاقســـتان تمامی نگاه ها و 

دوربین هـــا را به ســـمت خودش جلـــب کرد.

 تصمیم IPC برای آنالیز دوباره 
تست های دوپینگ

کمیتـــه بین المللـــی پارالمپیـــک تصمیـــم گرفتـــه همه 
نمونه هـــای دوپینـــگ پارالمپیـــک ۲۰۱۶ به بعـــد را یکبار 
دیگـــر تجزیـــه و تجلیـــل کنـــد. کمیتـــه بین المللـــی 
پارالمپیـــک بـــرای کمـــک بـــه تضمیـــن ایجاد شـــرایط 
یکســـان در پارالمپیـــک 2024 پاریـــس، تجزیه و تجلیل 
مجـــدد نمونه هـــای دوپینگ ورزشـــکاران در پارالمپیک 
2016 ریـــو کـــه در انبـــار نگهـــداری می شـــوند را آغـــاز 
کرده اســـت. براســـاس قوانیـــن جهانـــی ضددوپینگ، 
نمونه هـــا را می تـــوان تـــا 10 ســـال ذخیـــره کـــرد تـــا بـــا 
بهبـــود روش هـــای تشـــخیص در طـــول زمـــان، امکان 
 IPC آنالیـــز دوبـــاره فراهم شـــود. برهمین اســـاس نیز
تصمیم گرفته پس از 8 ســـال نمونه هـــای خون و ادرار 
جمـــع آوری شـــده در پارالمپیـــک 2016 ریـــو را مجـــدداً 
بررســـی کنـــد؛ نمونه هایـــی کـــه در آزمایشـــگاه معتبر 
 IPC .در دانشـــگاه گنـــت بلژیک نگهـــداری می شـــدند
قصد دارد 2700 آزمایـــش و نمونه را در پارالمپیک 2024 
پاریـــس، هـــم قبـــل از برگـــزاری ایـــن رویـــداد و هم در 
طول برگزاری بازی ها، از ورزشـــکاران بگیرد. در صورت 
تحقـــق ایـــن موضـــوع، تعـــداد نمونه های جمـــع آوری 
شـــده نســـبت به پارالمپیـــک 2020 توکیو بـــا 25 درصد 
افزایـــش مواجه خواهد شـــد. همـــه ایـــن نمونه ها نیز 
به آزمایشـــگاه گنـــت بلژیک منتقل می شـــوند تا ضمن 
قرار گرفتن در شـــرایط نگهداری طولانی مدت، بتوان از 
آنها برای تجزیه و تحلیل تا ســـال 2034 اســـتفاده کرد.

 شمشیربازی سابر با فخری 
در پاریس

پیمـــان فخـــری ســـرمربی تیـــم ملـــی شمشـــیربازی 
ســـابر بعـــد از قـــرارداد بـــا فدراســـیون، در المپیـــک 
پاریس کنار پیســـت تیمش می نشـــیند. فدراســـیون 
شمشـــیربازی با اینکه قبـــاً خبر قرارداد با کریســـتین 
بائـــو مربی فرانســـوی را بـــرای المپیک داده بـــود، اما 
بعد از دو مســـابقه ای که بائو کنار ملی پوشـــان ســـابر 
آفتابی نشـــد، دســـت به دامـــان پیمان فخـــری برای 
المپیـــک ٢٠٢٤ پاریـــس شـــد تـــا ســـرمربی ســـابر، در 
هت تریک ســـهمیه تیمی المپیک، شـــاگردانش را بعد 
از ریـــو و توکیـــو در پاریـــس هم کوچ کند. فدراســـیون 
شمشـــیربازی دیروز بـــا پیمان فخری قرارداد بســـت تا 
او شاگردانش را برای قهرمانی آسیای کویت و المپیک 
2024 پاریـــس آماده کند. پیمان فخری از چهارشـــنبه 
هفته پیش کارش را با شمشـــیربازان سابر شروع کرده 
اســـت. او کـــه ظاهراً بجـــز علی پاکدامـــن، از وضعیت 
آمادگی شمشـــیربازان راضی نیســـت، برنامـــه ویژه ای 
برای رساندن ملی پوشان ســـابر به قهرمانی آسیا دارد. 
اردونشـــینان طبـــق برنامه ســـرمربی هـــر روز صبح ها 
و بعدازظهرهـــا دو ســـاعت و نیـــم تمرین بدنســـازی و 

شمشـــیربازی انجـــام می دهند.

باخت دوم بسکتبال دختران
آخریـــن دیدار دوســـتانه تیم بســـکتبال زیر ۱۸ســـال 
دختـــران ایـــران در لبنـــان برگـــزار شـــد. ایـــن تیـــم 
در آخریـــن مســـابقه دوســـتانه اش بـــا هدایـــت النی 
کاپوچیانی مقابل تیم دانشـــگاه AU  به میدان رفت 
و بـــا نتیجه 62 بـــر 61 نتیجـــه را واگذار کـــرد. جوانان 
برای حضور در مســـابقات قهرمانی آســـیا 2024 چین 

آماده می شـــوند.

 فائزه زمانی
خبر نگار

بعـــد از ناکامـــی تیم ملـــی بوکس در 
انتخابی المپیک هر کســـی تقصیر را 
گردن دیگری می اندازد. در شـــرایطی 
که عده ای فونتانا ســـرمربی کوبایی 
تیم ملی را مقصر می دانند، همایون 
امیـــری مربی تیم  موافق نیســـت.  او 
با اینکـــه حضور تیم ملی در تورنمنت 
قزاقستان قبل از انتخابی المپیک را 
باعث خســـتگی تیم ملـــی نمی داند، 
اما دلیل اصلی جا مانـــدن بوکس از 

المپیک را هم متوجه نشـــده است.
 

چرا تیم ملی بوکس سهمیه 
المپیک نگرفت؟

مســـابقات انتخابـــی المپیـــک مثل 
ســـال های قبـــل نبـــود و کار ســـختی 
داشـــتیم. در این دوره فقـــط نفرات 
و  آســـیایی  بازی هـــای  دوم  و  اول 
بوکســـورهای برتر مســـابقات جهانی 
جواز حضور در المپیک را می گرفتند 
و برخاف ســـال های قبل مسابقات 
قـــاره ای برگـــزار نشـــد. فدراســـیون 
تمـــام تاشـــش را کـــرد و از برگزاری 
اردو و تورنمنت هـــای تدارکاتی گرفته 
تا چیزهـــای دیگـــر، هرچـــه در توان 

داشـــت گذاشـــت اما 
نمی دانم چـــه اتفاقی 
افتاد. حـــس می کنم 
ســـن ملی پوشـــان ما 
از قهرمانـــی گذشـــته 
و تیـــم ملـــی نیـــاز به 
پوســـت اندازی دارد. 
بهتر نبود تیم ملی 

قبل از انتخابی 
المپیک، به جای 
تورنمنت سنگین 

قزاقستان در کمپ تمرینی تایلند 
شرکت می کرد؟

 قـــرار بود تیـــم ملی قبل از شـــروع 
مســـابقات در تایلنـــد کمـــپ بزند. 
دقیقـــاً نمی دانم چه اتفاقـــی افتاد 
امـــا فکـــر می کنـــم به خاطـــر تعداد 
زیـــاد تیم ها اســـم مـــا را از لیســـت 
ایـــن کمپ خـــط زدنـــد. از آنجایی 
هم کـــه فونتانا اصرار داشـــت قبل 
از شـــروع انتخابی المپیک در یک 
تورنمنـــت رســـمی شـــرکت کنیم، 
را در نظـــر  تورنمنـــت قزاقســـتان 
گرفتیـــم و با اصـــرار فونتانـــا به این 

کشـــور رفتیم.
فونتانا در تیم ملی می ماند؟

فدراســـیون باید در ایـــن باره تصمیم 
بگیـــرد امـــا تا جایـــی کـــه می دانم او 

. ند می ما
فونتانا فرصتی نداشـــت و 10 روز قبل 
المپیـــک  انتخابـــی  از مرحلـــه اول 
ایتالیا، تیـــم ملی را تحویـــل گرفت و 
بعد هم که 3-2 ماه بیشـــتر تا مرحله 
دوم انتخابی المپیک بیشتر فرصت 
نداشـــت. او روز اولی که ملی پوشان 
را دید گفت هیچ کدام از بوکســـورها 

توان مبارزه در 3 رانـــد را ندارند.
حرف آخر؟

تیـــم ملـــی بوکـــس در ایـــن برهه به 
همدلی نیـــاز دارد و نباید نســـبت به 

آن جبهـــه گرفت.
ینه هـــا  هز ز  ا خیلـــی 
د  خـــو جیـــب  ز  ا
ن  ســـیو ا ر فد ئیـــس  ر
تأمیـــن  اطرافیـــان  و 
جـــه  بود و  می شـــود 
فدراسیون ناچیــــــــــز 
است. موفقیت بدون 
پول ســـخت اســـت و 
امیـــدوارم حمایت ها 
از بوکس بیشتر شود.

خـــودش  جونیـــور،  وینیســـیوس 
را کابـــوس نژادپرســـتان معرفـــی کـــرده 
اســـت بعد از آنکه ســـه هوادار والنسیا به 
دلیل توهین به او به هشـــت مـــاه زندان 

محکـــوم شـــده اند.
توهین هـــای نژادپرســـتانه در جریـــان 
در  مســـتایا  در  رئال مادریـــد  بـــازی 
خرداد ســـال گذشـــته ایـــن بازیکن 
برزیلـــی را نشـــانه رفت و هـــواداران 
میزبـــان از ســـوی مقامـــات لالیـــگا 
مجرم شـــناخته شـــدند. حـــالا بعد 
از اعام محکومیـــت این هواداران، 
وینیســـیوس به شـــبکه X یا همان 
توئیتـــر ســـابق رو آورد و اینطـــور 
پست گذاشت: »خیلی ها گفتند 
بی خیال شـــوم، خیلی ها گفتند 
بی فایـــده اســـت اما ایســـتادم 
و مقاومـــت کردم، حـــالا ثابت 

شـــده مـــن قربانی نژادپرســـتی نیســـتم، 
هســـتم.  ادپرســـتان  نژ کابـــوس  مـــن 
نخســـتین محکومیـــت کیفـــری تاریـــخ 
فوتبال اســـپانیا علیه نژادپرســـتان به من 
تعلـــق ندارد بـــرای همـــه سیاهپوســـتان 
نژادپرســـت های دیگـــر  اســـت. شـــاید 
در  و  باشـــند  خجالـــت زده  و  ترســـیده 
ســـایه ها خودشـــان را پنهـــان کننـــد در 
غیـــر ایـــن صورت مـــن آمـــاده مبـــارزه ام. 
بـــه خاطـــر  رئـــال مادریـــد  و  از لالیـــگا 
 پیگیری شـــان تا رســـیدن به نتیجه تشکر 

می کنم.«
بـــرای  بـــار اســـت کـــه  ایـــن نخســـتین 
محکومیـــت  فوتبـــال  در  ادپرســـتی  نژ
کیفـــری در نظـــر گرفته می شـــود و این به 
خاطر شکایت رســـمی لالیگا است. ابتدا 
محکومیـــت ۱۲ ماهه در نظر گرفته شـــده 
بود که بـــا کاهش یک ســـوم آن موافقت 

شـــد. بازیکن تیم ملی برزیل بـــه لالیگا، 
رئال مادرید و فدراســـیون فوتبال اسپانیا 
ملحق شـــد تـــا ایـــن پرونـــده بـــه دادگاه 
کشـــیده شـــود، وکای مدافـــع در طـــول 
جریان دادرســـی نامه عذرخواهی موکان 

خـــود را نیـــز خواندند.
خاویر تباس رئیس لالیگا و باشـــگاه رئال 
مادرید در پیام هایی جداگانه از دســـتگاه 
قضایی اســـپانیا به خاطر این محکومیت 
تشـــکر کرده انـــد. رئیـــس فیفـــا، جیانـــی 
اینفانتینو هم در اســـتوری اینستاگرامش 
نوشـــت: »پیام ما به همه کسانی که هنوز 
تفکـــرات نژادپرســـتانه دارند، در سراســـر 
جهـــان، این اســـت کـــه فوتبـــال آنهـــا را 
نمی خواهـــد. این افـــراد نبایـــد جایی در 
ورزشـــگاه ها داشـــته باشـــند، آنها بخشی 
از جامعه ما نیســـتند، بخشـــی از فوتبال 

» . نیستند

این موفقیت برای من نیست، برای همه سیاهپوستان است

وینیسیوس: من کابوس نژادپرستی هستم
درحالی که باشگاه های اروپایی همواره 
به دنبال جذب ستاره های گرانقیمت 
و پرزرق وبرق هستند، یک عدد وجود 

دارد که اینتر را نمی ترساند، صفر!
بعد از واگذاری اینتر به چینی ها، این 
تیم در فصول گذشـــته با مشـــکات 
مالـــی مواجه شـــد و گروه ســـونینگ 
برای پرداخت اقســـاط وام های خود، 
مجبور به مدیریت هزینه هایش بود. 
اما جوزپه ماروتا مدیر اینتر، با همین 
هزینه های محدود هم شاهکاری کرد 
کـــه هیچ کس انتظارش را نداشـــت. 
مثاً اینتر در تابستان امسال، با هزینه 
صفر و تنها پرداخت حق کمیســـیون 
توانســـت زوج تعیین کننـــده طارمی 
و زیلینســـکی را بـــه خدمـــت بگیرد. 
تابستان ســـال گذشـــته هم تورام با 
پرداخت هزینه حقوقش اینتری شد 
و به یکی از ارکان قهرمانی این تیم در 

سری آ تبدیل شد.
اینزاگـــی درحـــال حاضـــر یـــک اینتر 
کامل را دارد، کســـی که می خواهد با 
طارمی و زیلینســـکی کیفیت و تعداد 
گل بیشـــتری را به آمار تیمش اضافه 
کند؛ البته نراتزوری یک ســـال زودتر 
برای جـــذب طارمی اقدام کرده بود و 
این ایرانی، تأیید کامل اینزاگی را دارد. 
اینتر از تابســـتان گذشـــته در کمین 
جذب طارمی نشســـته بود و پیش از 
خرید آرناوتوویچ، اینتر سعی کرده بود 
با پورتو برای خرید طارمی مذاکره کند 
اما پس از مواجهه با تقاضاهای بسیار 

زیاد تیم پرتغالی، عقب نشینی کرد.
اینتر مســـتقیماً به سراغ طارمی رفت 
و او حالا بدون پرداخت بند فسخش 
به افعی ها ملحق شـــده اســـت. این 
شاهکار یک مدیر ورزشی کاربلد است 

که حالا مدیرعامل اینتر هم شده!
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